
Protokół Nr 26/2018 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 23 stycznia 2018 roku w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1545 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 8 radnych. 

Nieobecni byli: Marek Tyza, Dariusz Bańka.  

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Opracowanie i zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji w 2017 rok. 

4. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi 

proponowanego porządku obrad? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za -8, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Opracowanie i zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji w 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

uwagi lub propozycje zmian do sprawozdania z działalności Komisji w 2017 roku? Uwag i innych 

propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 



Komisja zatwierdziła sprawozdanie z działalności Komisji w 2017 roku. 

 

Ad. 4. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej 

Uchwałę Nr XXXIII/228/09 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 marca 2009 r. 

w sprawie ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy 

oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia 

wynikających ze stosunku pracy, a także szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/228/09 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 26 marca 

2009 r. w sprawie ustalenia dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość 

i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, 

a także szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Powiatowego 

Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością położoną 

w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla 

Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością 

położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 8. 



 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy 

Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomością położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej dla Domu Pomocy 

Społecznej im. Józefa Gawła w Stalowej Woli z tytułu trwałego zarządu nieruchomością 

położoną w Stalowej Woli przy ul. R. Dmowskiego 2a. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 rok. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 rok. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2018 – 

2033. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2018 – 2033. 

 



 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Stalowowolskim na lata 2018-

2020. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji 

mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Stalowowolskim na lata 2018-

2020. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób powyżej 29 r.ż. 

pozostających bez pracy w powiecie stalowowolskim (IV)”, współfinansowanego 

ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 

Regionalny Program Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

Oś priorytetowa VII Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób 

bezrobotnych na rynku pracy - projekty pozakonkursowe PUP.  

Przewodniczący zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania lub uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Komisja pozytywnie rozpatrzyła projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zatwierdzenia realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób powyżej 29 r.ż. 

pozostających bez pracy w powiecie stalowowolskim (IV)”, współfinansowanego ze środków 

Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Regionalny Program 

Operacyjny Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa VII 

Regionalny Rynek Pracy Działanie 7.2 Poprawa sytuacji osób bezrobotnych na rynku pracy 

- projekty pozakonkursowe PUP.  

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosy: za -8, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja przyjęła protokół jednogłośnie. 



 

Ad. 6. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia Marek Ujda zasygnalizował o problemie, z jakim boryka 

się Oddział Leczenia Alkoholowych Zespołów Abstynencyjnych. Z powodu braków kadrowych, 

kiepskim finansowaniu z NFZ, barier architektonicznych postanowiono zawiesić jego 

funkcjonowanie na pół roku a pacjenci będą kierowani na Oddział Wewnętrzny. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys powiedział, że dyrekcja podjęła kroki odnośnie pozyskania lekarzy psychiatrów. 

Wówczas funkcjonowanie Detoksu zostałoby wznowione. W obecnej chwili na oddziale przebywa 

13 pacjentów, gdzie tylko 3 jest z terenu powiatu stalowowolskiego, dlatego też postanowiono 

przyjmować jedynie osoby z powiatu stalowowolskiego. Zagrożone było funkcjonowanie 

Oddziału Psychiatrycznego, dlatego wybrane zostało „mniejsze zło”.  

Innych wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

  

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


